
Zápis   ze  zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce 

konaného dne 5.10.2015 v 19 hod 
 

1. Starosta přivítal zastupitele a hosty na zastupitelstvu obce Kostelec u Heřmanova Městce. 
 

       2. Starosta navrhl ověřovatele zápisu : pana  Fr . Jablečníka, pana J. Škodného 

Zastupitelstvo obce k bodu č. 2 návrh Na ověřovatele zápisu usnesení č. 55/2015 zastupitelstvo 
obce SCHVALUJE ověřovatele zápisu  :  pana     Fr. Jablečníka, pana J. Škodného 
Hlasování:             pro  :  7          proti: 0         zdržuje : 0 
 
        3. Starosta seznámil  přítomné  s programem   jednání  zastupitelstva  obce. / příloha č. 1/  

Zastupitelstvo obce k bodu  č . 3  usnesení č. 56/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE  program 
jednání zastupitelstva obce. /příloha č. 1/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 

       4. Starosta seznámil  přítomné se Záměrem obce uzavřít  Smlouvu o poskytnutí dotace na 
požární techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných hasičů 
obce z rozpočtu Pardubického kraje 2015 /příloha č. 2/ Starosta vysvětlil záměr koupě 
transitu, který je možno řídit s oprávněním skupiny B, neboť ne každý má oprávnění skupiny 
C.  Po té, co nebylo dotazů a námitek nechal hlasovat k bodu č. 4 usnesení č. 57/2015 
zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Záměr obce – Smlouva o poskytnutí dotace na požární 
techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných hasičů obce 
z rozpočtu Pardubického kraje 2015 /příloha č. 2/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 

 
    5. Starosta seznámil  přítomné se    Smlouvou o poskytnutí dotace na požární techniku a 
věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných hasičů obce z rozpočtu 
Pardubického kraje 2015 /příloha č. 3/ A po té, co nebyly námitky ani dotazy nechal hlasovat 
k  bodu č. 4 usnesení č. 58/2015 . Zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Smlouvu o poskytnutí 
dotace na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru 
dobrovolných hasičů obce z rozpočtu Pardubického kraje 2015 /příloha č. 3/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 

     6. Starosta seznámil  přítomné se  Záměrem obce uzavřít  Kupní smlouvu o odprodeji části 
pozemku p.p.č. 904/3  /příloha č. 4/ Starosta vzhledem k tomu, že nebyly ani dotazy ani 
námitky nechal hlasovat k bodu č. 6 usnesení č. 59/2015 zastupitelstvo obce : SCHVALUJE: 
Záměr obce – Kupní smlouva o odprodeji části pozemku p.p.č. 904/3  /příloha č. 4/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 

 
 
   7. Starosta seznámil  přítomné s  Kupní smlouvou o odprodeji části pozemku p.p.č. 904/3  
/příloha č. 5/ Starosta vzhledem k tomu, že nebyly ani dotazy ani námitky nechal hlasovat 
k bodu č. 7 usnesení č. 60/2015 zastupitelstvo obce : SCHVALUJE: Kupní smlouvu o odprodeji 
části pozemku p.p.č. 904/3  /příloha č. 5/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 



   8. Starosta seznámil přítomné Záměrem obce – Smlouva o bezúplatném převodu 
majetku/příloha č. 6/.Starosta informoval zastupitele, že se jedná o 4 dřevěné lavice, 2 
dřevěné stoly a dřevěný mobiliář s cyklo mapou. Neboť nebylo dotazy ani námitky, starosta 
nechal hlasovat k bodu č. 8 usnesení č. 61/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE: Záměr 
obce – Smlouva o bezúplatném převodu majetku/příloha č. 6/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 

 
   9. Starosta seznámil přítomné se Smlouvou o bezúplatném převodu majetku/příloha č.7 /. 
Neboť nebyly dotazy ani námitky, starosta nechal hlasovat k bodu č. 9 usnesení č. 62/2015 
zastupitelstvo obce  SCHVALUJE: Smlouvu o bezúplatném převodu majetku/příloha č. 7/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 

  
 
   10. Starosta seznámil přítomné s Rozpočtovým opatřením č. 5/2015 /příloha č. 8/ Neboť 
nebyly dotazy ani námitky, starosta nechal hlasovat k bodu č. 10 usnesení č. 63/2015 
zastupitelstvo obce: SCHVALUJE: Rozpočtové opatření č. 5/2015 /příloha č. 8/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 
   11. Starosta seznámil přítomné s Čerpáním rozpočtu k 30.6.2015 /příloha č. 9/ Neboť nebylo 
dotazů ani námitek, starosta nechal hlasovat k bodu č. 11 usnesení č. 63/2015 zastupitelstvo 
obce: BERE NA VĚDOMÍ: Čerpání rozpočtu k 30.6.2015 /příloha č. 9/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 

   12. Místostarostka seznámila zastupitele s průběhem výběrového řízení na chodníky v obci 
Kostelec u Heřmanova Městce a s tím, že byla vybrána dle podmínek uvedených ve 
výběrovém řízení na základě nejnižší ceny, doby plnění zakázky a záručních podmínek 
nabídka firmy ZEDNICKÉ PRÁCE – ŘIMEK. Podotkla, že cena je adekvátní k zakázce. Neboť 
nebylo dotazů ani námitek, starosta nechal hlasovat k bodu č. 12 usnesení č. 65/2015 
zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Vítěze z výběrového řízení na chodníky Stavitelství Římek   
 / příloha č. 10/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
  

      14. Starosta seznámil přítomné s myšlenkou zakoupit aroma balíček v hodnotě 1000,- Kč, 
Jedná se o sponzorský dar na dovybavení dílen a pokojů v denním stacionáři v Ostravě – 
Hrabůvce. Neboť nebylo dotazů ani námitek, starosta nechal hlasovat k bodu č. 13 usnesení 
č. 66/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Koupi balíčku v hodnotě 1000,- Kč  /příloha č. 
11/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 
   15. Starosta se vrátil k bodu z minulého zastupitelstva, kde se řešila smlouva s odborným lesním 
hospodářem a přivítal na zastupitelstvu pana Ing. Luďka Jirků a představil ho zastupitelům, neboť 
minule zastupitelé tvrdili, že převážně pana Ing. Jirků neznají. Místostarostka požádala pana Ing. 
Jirků, aby jako odborník vysvětlil, jak je to s prací a  náplní odborného lesního hospodáře a jak je to 
s tím, že pan Skyva tvrdil  , že tato služba je zcela zdarma, tak nač ji platit a i přesto, že se mu snažila 
místostarostka oponovat , zastupitele nepřesvědčila. Pan Ing Jirků jim vysvětlil, že práce OLH je sice 
zdarma, ale pouze metodická část, což znamená, že pouze radí, jak se o les starat nebo upozorní 
např. na kůrovce. Pan Ing. Limberský měl konkrétní dotaz, zda označení mýtní těžby spadá do služby 
zdarma. Ing. Jirků mu odpověděl , že ne. Že co se týká např. označení mýtní těžby, přípravu pro 
výběrové řízení, zda je správně provedeno nové zalesnění, zadání samovýroby a správnost její 



provedení atd. nespadá do služby, kterou by OLH prováděl zdarma (zdarma je jen metodická část 
jeho činnosti) Jedná se o nadstandartní službu, kterou si musí hradit vlastník lesa. Dále podotkl, že 
forma výběrového řízení je nyní tou nejlepší formou pro vlastníka lesa. Nadále upozornil, že by obec 
měla mít dopředu vyřešeno, pokud by došlo ke kalamitě – polom,  kůrovec  zajištěn po případný 
rychlý odprodej dřeva. Nabízel variantu s firmou Stoa Enso. Ceník viz . příloha O dalších variantách 
nechtěl hovořit, neboť jsou v jednání. Starosta seznámil zastupitele s tím, že pan Ing. Jirků nyní pro 
obec dělá lesního správce, neboť bylo potřeba řešit napadením kůrovcem a zadání samovýroby… 
Pan Skyva opět chtěl řešit výběrové řízení a po té uvedl, že starosta a místostarostkanedali nikomu 
z členů vědět o smlouvě s odborným lesním hospodářem, která nebyla na minulém zasedání 
zastupitelstva přijata. Místostarostka uvedla, že to není pravda, že všichni si tuto smlouvu mohli 
všichni přečíst 15 dní před Zastupitelstvem, neboť tato smlouva visela, jak na úřední desce před 
úřadem, tak v elektronické podobě na internetových stránkách. 
 
    16. Místostarostka seznámila zastupitele s úmyslem nechat dodělat nábytek do knihovny, kde se 
jedná o dva stoly, psací stůl pro knihovnici a poličky a skříňku nad stůl. Byli osloveni pan Velimský a 
pan Efler.  Nižší nabídku předložil pan Velimský, a proto místostarostka navrhla schválit nabídku pana  
Velimského. Zastupitelé jednomyslně souhlasili. 

 
   17. Starosta seznámil přítomné s žádostí hokejového oddílu HC SDH Kostelec u Heřmanova Městce 

o poskytnutí dotace ve výši 25 000 Kč. Neboť nebylo dotazů ani námitek, starosta nechal 
hlasovat k bodu č. 13 usnesení č. 67/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Žádost hokejového oddílu HC SDH Kostelec u Heřmanova Městce o dotaci pro rok 2015  
/příloha č.12/ 
Hlasování :         pro  : 5        proti: 2         zdržuje : 0  (proti hlasovali: p. Škodný a pí. Jiráková) 
 
  17. Starosta seznámil přítomné s možností získat  dotaci na traktor ve výši 85% . Neboť nebylo 
dotazů ani námitek, starosta nechal hlasovat k bodu č. 13 usnesení č 68/2015 zastupitelstvo obce 
SCHVALUJE: Využití dotace na traktor ve výši 85%  
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 
  18. Starosta seznámil přítomné s Programem Obnovy Venkova/příloha č. 13/ Neboť nebyly dotazy 
ani námitky, starosta nechal hlasovat k bodu č. 13 usnesení č.69/2015 zastupitelstvo obce 
SCHVALUJE: Program Obnovy Venkova/příloha č. 13/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 
   19. Pan Jablečník upozornil na suché lípy u kostela a případného nebezpečí pádu větví z těchto lip. 
Starosta odpověděl, že se to již řeší. Místostarostka má sjednanou schůzku s panem děkanem Smolou 
na čtvrtek 9.10.2015 , neboť lípy jsou na pozemku římskokatolické církve, a proto nemůže obec sama 
řešit tento problém. 
 
   20. Starosta oznámil zastupitelům , aby  do měsíce podali požadavky na rozpočet pro rok 2016 
finanční komisi, kterou vede pan Ing. Limberský. 
 

 
Zapsala: Eva Jiráková 
Ověřovatel zápisu  :   Jan Škodný 
                                          František Jablečník                                                                
 
                                                                                                            Starosta  
                                                                                                Ing. Lubomír Jankovský 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
                  
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 

 
 



 


